
Republika Slov-enija
OBCINA RACE-FRAM
Graj ski trg 14,232'1 Rad,e

Stev.: 034-03/2019
Datum: 20. 2. 2019

SKRAJSAN ZAPISNIK iN SKLEPI
3. redne seje Obiinskega sveta Obiine Raie-Fram,

kije bila v Beli dvorani gradu Raie in sicer
v torek, 12. 2. 2019 ob 18.00 uri

1. toil(o:
Otvoritev seje in ugotovitev sklepinosti

hup^ g. Branko Ledinekje uvodoma vse prisotne lepo pozdravil in se jim zahvalil za
udeleZbo na 3. redni seji Obdinskega sveta Obdine Rade-Fram.

Ugotovljeno je bilo, daje seja sklepdna. V dasu njenega zadetkaje bilo prisotnih 15 od
skupno l6-ih dlanov in dlanic obdinskega sveta.

PRISOTNI CLANI IN CUNICE OBCINSKEGA S
Ema CEBE, Slavomir LESNIK, Mitojka DREO, Alojz STERN-AD, Dragica LESNIK, vitomir
BAUMAN, Alojzija JARC, Zdravko JELSEK, Ivan KOVAIIC, Simona MURKO, Alenka
RIZNER SIBILA, Miran PREDIKAKA, Rosvita ROBAR, Sebastijan SORSAK Duian
PURGER, Romana FISER - od 18. 10 .

ODSOTNI..-

OSTALI PRISOTNI:
Branko LEDINEK - iupan, Zorica ZAJC KVAS - direktorica O[J, Dragica DREVENSEK,
Simona ANTOLIC (OU Obiine Raie-Fram), Alojz VIDNAR * tlan Nadzornega odbora
Obiine Raie-Fram, Barbara BRADAC - novinarka iasnika Veier, Anton TRLEP -
predsednik KS Fram.

2. totka
Potrditev zopisniko 2. redne seje obEinskego sveto

G. iupan je podal v obravnavo predlog zapisnika 2. redne seje obdinskega sveta (14. I
2019).

Ga. Simona Antolid je predstavila nekaj v vmesnem dasu Ze korigiranih zapisov, ki
predstavljajo kondno vsebino zapisnika, ki je predmet potrjevanja.
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SKLEP 5t. 14:
ObEinski svet Obdine Raie-Fram potrdi zapisnik 2. redne seje Obiinskega sveta Obiine
Raie-Fram,

s 15 Iasovi >ZA< l5 svetnikov e bil et



3. toika:
Sprejem dnevnego redo

Lrpan g. Branko Ledinek je predlagal raz5iritev (v gradivu za 3. sejo predvidenega)
dnevnega reda in sicer s todko z delovnim naslovom 'Obravnava in sprejem Investicijskega
projekta za dozidavo in rekonstrukcijo vrtca Rade', ki bi bila uvr5dena na predzadnje mesto,
neposredno pred 12. todko 'Razno'.

Na tako dopolnjen predlog dnevnega reda ni bilo pripomb oz. razpraye.

s 15 vi >>ZA<< 15 sotnih svetnikov e bil s re

DNEVNI RED:

L Otvoritev seje in ugotovitev sklepinosti
2. Potrdilev zopisniko ?. redne seje O.5.
3. Sprejem dnevnego redo
4. fnformocije:upono
5. Vproionje in pobude svetnikov
6. Obrovnovo in sprejem Odloko o proroiunu Obtine Rade-From zoleto 2Ot9

7. Obrovnovo in sprejem Letnega progromo Sporto Obiine Roie-From zo leto
2019

8. Obnovnovo in sprejem Sklepo o doloEitvi cen progromov jovnih vrtcev no

obmoiju obiine Rode-From
9. Obrovnovo in sprejem sprememb in dopolnitev Sklepo o delni povrnitvi

stroikov volilne komponje zo lokolne volitve v obdini Roie-From
10. Imenovonje uredniSkego odboro Novic ObEine Roie-From in doloditev

vi5ine honororjo ilanom uredniSkego odboro
11. Obrovnovo in sprejem fnvesticijskego projekto zo dozidovo in

rekonstrukcijo vrtco Roae

12. Rozno

4. toika:
Informocije iupono

G. Zupan je prisotne seznanil z naslednjimi informacijami:
o ravnatelja_in vodji iolske prehrane obeh na5ih vzgolno izobraLevalnih in varstvenih
zavodov (OS Rade, OS Fram) smo povabili na pogovor v zvezi z nadini in moZnostmi
nabavljanja razlidnih vrst Zivil - prehrane, kijo v vrtcih in Solah zagotavljajo otrokom. Z
namenom nudenja ne nujno najcenej5ih, ampak prioritetno predvsem dim bolj kakovostnih
prehranskih obrokov smo se zavzeli za to, da v mejah mogodega (dolodil zakonodaje na
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SKLEP 5t. 15:
ObEinski svet Obiine Raie-Fram sprejme dnevni red 3. redne seje obiinskega sveta, kot

oredlae bilo



podrodju javnega narodanja) produktom ponudnikov iz lokalnega okolja dajo Se vedji
poudarek, pomen desar dobiva dedalje vedji poudarek tudi Sir5e;
o v zxezi s pobudo ge. Romane Fi5er na predhodni sejije bila pro5nja za izgradnjo
protihrupne ograje podana na DARS, kjer bodo zadevo preudili;
o za umiritev prometa na relaciji Brezula-Podova je bila na Direkcijo za ceste RS dana
pobuda za namestitev t.i. leZedih policajev pred naseljem Podova;
o pogodbeni Solski avtobusni dovoz do OS Raee (smer Pledko), kotje predlagal g. Vitomir
Bauman na predhodni seji, bomo sku5ali reSiti v okviru 3. faze rekonstrukcije drZavne ceste
od Frama do rondoja v Radah (trafo postaja - FiSer - gost. Kostanj/I. del, podvoz na
Ljubljanski cesti/2. del, Zeleznicaligri5de - gost. Kmetid/3. del). Glede predmetne obnove
ceste bomo ustrezen postopek vodili na obdini (narodnik bo Obdina Rade-Fram), pladilo 2.
dela pa si bomo delili z Direkcijo za ceste RS, ki bo pri nameravani izgradnji podvoza pod
Zelezni5ko progo na Ljubljanski ulici v Radah soudeleZena z deleZem 70 %o, obdina pa s 30 Vo;
. bojazen, da od l. 3. 2019 dalje v Framu ne bi bilo mogode opravljati poStnih storitev (tedaj
se namred sedanja pogodbena poSta zapira), je,vsaj za zdaj, odved, saj se kot izvajalec
tovrstnih storitev znova pojavlja PoSta Slovenije, ki pa bo poslovala z drugadnim
obratovalnim dasom kot pogodbena po5ta. Dana bo torej vsaj zadasna nova priloZnost, v
kolikor pa obisk po5tne poslovalnice v Framu ne bo opravideval njenega trajnejiega obstoja,
bo verjetno ukinjena;
o projektiranje in izvedba morebitnega rondoja v sedanjem semaforiziranem kiZisdu v Framu
(Greif) in plodnika proti Radizelu bosta potekala lodeno;
o zaradi 2e vedkat izpostavljene problematike in nezadovoljstva, ki se kot posledica
nezmoZnosti oskrbe z zdravili v domadem kaju pojavlja med obdani KS Fram, skupaj z
Obdino Hode-Slivnica preverjamo moZnost vloZitve zahteve za presojo ustavnosti predpisa;
. nadaljuje se izgradnj a j avne kanalizacije na Je5enci. Izvedba hiSnih priktjudkov bo mogoda
takoj po realizaciji del (predvidoma v drugi polovici leto5njega leta).

5. todla
Vpraionjo in pobude svetnikov

o G. Slavomir LeInik seje pozanimal, alije v Framu na podrodju, kjer bo nastalo novo
naselje (predel poleg parkiriSda - vrtec v Framu), predvidena tudi trgovina.

G. iupan je povedal, da gre v sedanji idejni zasnovi za spremembe razporeditve hii
(zazidalni nair), ostaja pa rezervacija prostora za morebitno trgovino (7.000 m2), v kolikor
bi za to bilo zainteresirdno katero od investitorjev v tej branhi.

o G. Ivan KovaEii je dejal, da vse kaZe na to, da pobuda o zagotovitvi drsali3da letos ne bo
udejanjena. (G. Zupanje povedal, da letos resniino ne, dapa bomo opcijo upravljanja z
drsaliSiem ponudili druitvom v sklopu razpisa).

G. Kovadid seje v nadaljevanj u, zavzel za ureditev breZin ob ribniku SCT jame v Radah,
kjer se poleti nekateri kopajo na lastno odgovomost, pri demer je oteZkodeno vstopanje in
izstopanje.
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o Ga. Dragica Leinik je vpra"Sala, ali bo letos za pusta organizirana povorka.
G. iupanje odgovoril, da pustne povorke, ki je nekaj let potekqla od Zelezniike postaje do

PGD Raie, tudi letos ne nairtujemo. Razlogov za toje vei, poglavitni med njimi paje, daje
bilo za pustne predstovine/sodelovanie na povorki vse manj interesa med druitvi iz naie
obtine oz. daje ta interes domala povsem usahnil, ieprav smo druina pri tem podpirali ter



najizvirnejie skupine in posameznike tudi nogrodili. V primeru take priredine gre za dokaj
velik organizacijski zalogaj (tudi zaradi zaprtja drZavne ceste) in te se ga totimo, bi bilo
zaZeleno, priiakovano in edino smiselno, da bi se imela druitva, kijihje v obiini okoli 50.
interes predstcMiti in na priredini ahivno sodeloyala. Tako pa se je dogajalo, da smo gostili
predvsem pre*tavnike druitev iz drugih okotij, kar pa ni citj. Bo pa pustno rdjdnje s
progrdmom za uience 1. triade in druge udeleience iz obeh KS organizirala os Rate lsolski
sklad).

Ga. Le5nikje inazila obLalovanje, da je tradicija pustnega sprevoda, ki si jo je ogledalo
lepo Stevilo ljudi inje otrokom in tudi mnogim odraslim veliko pomenila, prekinjena.
Predlagalaje, da - v kolikor bi bilo pri tem manj organizacijskih teZav in potrebnih postopkov
- razmislimo o organizaciji pustne povorke v Framu.

o Tudi g. Zdravko Jel5ekje podprl pobudo ge. Le5nik in se zavzel za to, da - ne glede na
preslabo odzivnost domadih drustev - poskusimo z vnovidno oZivitvijo pustne povorke, tudi
skupaj z obema Solama. Kar pa zadeva drZavne ceste, je izrazil staliSde, da so z njimi sami
problemi, zato bi bilo bolje, da bi bile v obdinski domeni, saj obdina svoje ceste kontinuirano
ureja in v vseh ozirih skbi zanje.

o Ga. Milojka Dreo seje na razpra\o obeh predhodnik oy nayezala z izku5njo v zvezi s
prizadevanji DruStva krajanov Morje po organiziranju raznih prireditev, koncertov ipd.
Potrudili so se za to, da bi krajanom ponudili dim ved in dim bolj zanimive, raznoliki,
kakovostne vsebine, rezultat tega paje bil, da so se dogajanj udeleZili predvsem ljudje od
drugod. Marsikaj so in bi lahko 5e imeli, a de ni obiska domadinov, de jih ni.ogoee
pritegniti, organizatorji preprosto izgubijo motivacijo in opustijo svoje namere.

o Ga. Romana Fi5er seje pridruiila dosedanjim pobudam in razmisljanjem, glede na
prekvalifikacijo nekaterih nekdaj obdinskih v sedaj drzavne ceste pa sojo zanimale prednosti
(pozitivni rezultati) te spremembe.

G. Zupanje spomnil, da je do prekategorizacije priilo v iasu, ko je Ministrstvo za promet
uodil nai obian, g. Anton Bergauer. Kerje za vzdrzevanje svoje lasrnine vselej prisrijen
lastnik, bi naj torej driavne ceste vzdrievala driava. Ker v driavnem proraiuni nikoli ni bilo
dovolj denarja, da bi se to lahko dejansko zgodilo (oz. vsaj ne v optimalnem iasu in obsegu),
se zdaj sreiujemo z dejstvom, da so prav driavne ceste v nojslobsem stanju.

o G. Zdravko Jel5ekje vpra5al, ali so objavljeni oz. pridakovani kak5ni javni razpisi, na
katere bi lahko kandidirali za sofinancerska sredstva pri uresnidevanju obdinskih investicij oz.
razvojnih projektov, morda tudi energetske obnove zavodov 1npr. OS Rade).

Ga. Zorica Zajc Kvas je odgovorila, da iakamo na potditev MOp-a za nameravano
naiveijo bodoio investicijo - izgradnjo iistilne naprave v Raiah, ki bo so/inancirana tudi z
evropskimi sredstvi. s sofinancerskimi sredsni smo realizirali ureditev promocijsko
degustacijske sobe v gradu Raie, nairtujemo pa ie projekta s podroiji varovaiia narave in
turizma (oba v sodelovanju z Obiino Slovenska Bistrica).

G. iupan je dodal, da se, glede na sedanja dogajanja in dolgotrajno iakanje na rezultat,
poraja vpraianje, ali potrebne iistilne naprave ne bi bili zgradili hitreje in (zaradi sedanjega
draienja investicije) z najbri nii viijimi proraiunskimi sredsni, kot bodo sedaj potrebni
(poleg nepovratnih soJinancerskih), ie bi se realizacije re investicije lotili z lastnimi
finaninimi viri in tedaj, ko smo pridobili vso potebno dokumenracijo zanjo. Res pa.ie, da
nismo mogli predvideti vnaprejinjih dogajanj in smo seveda v duhu ekonomiinosti
kandidirali na nepovratna sredstva za to ne le pomembno, temvei tudi drago investicijo.
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Glede na sedanje pokazatelje pa to gotovo ne bo ugodno vplivalo na kasnejio ceno odvajanja
in iiiienja odpadnih voda.

s16 lasovi >ZA< t6 sotnih svetnikov ebils et

OPOMBA: Celoten odlok se objovi v MUV.

6. todka
Obrovnovo in sprejem Odloko o proroEunu Obtine RoEe-From za leto Zetg

Gradivo je pripravila obdinska uprava.
V uvoduje g. Zupan predstavil doslej realizirane faze predpisanega postopka sprejemanja
proraduna: obdinski svetje 14. 1. 2019 potrdil prvo branje proraduna obdine Rade-Fram in ga
dal vjavno razptavo. v dasujavne razprave, ki je potekala od 15. l. do31. l. 2019, so bila
sklicana vsa delovna telesa obdine in sveta kajevnih skupnosti, ki so obravnavali gradivo
proraduna obdine Rade-Fram zaleto 2019. Na osnovi predlogov smo pripravili gradivo za2.
branje proraduna. Predmet obravnave in sprejemanja je, kotje dejal g. lupan, proiadun, ki
zajema vse zakonsko obvezne ter prvotno predvidene naloge, pa tudi med f. in 2. branjem
podane finandno vzdrZne dodatne predloge.

v nadaljevanju je ga. Dragica Drevensek predstavila spremembe, do katerih je prislo med l.
in 2. obravnavo na obdinskem svetu. Kotje izhajalo iz gradiva, so prihodki pianirani v visini
7'303.915 EUR, odhodki v vi5ini 10,928.714 EUR. Tako prihodki kot odhodki so bili v
primerjavi s L branjem proraduna znizani za 414.376 EUR. vse spremembe, zajete v gradivo,
so bile vsebinsko in finandno predstavljene.
Naknadno pa smo bili s strani zunanjih izvajalcev seznanjeni ie s potrebo po 15.500 EUR
dodatnih odhodkov (razsiritev obsega njihovih storitev - poditnisko varstvo otrok - potrebnih
dodatnih 3.000 EUR /PP 1901l,kto 40209900/, spremljevalec v vrrcu za otroka s posebnimi
potrebami - pohebnih dodatnih 12.500 EUR /pp 19006, kto 4 t 3 30200/), zaradi disar smo za
enak znesek zniZali proradunsko rezervacijo.
Predlog za obravnavo in sprejem v kondni fazi torej zajema tudi ti spremembi.

K razpravi se ni priglasil nihde, iz posameznih komentarjev posameznikov paje bilo mogode
razbtati, daje obdinski svet predlogu proraduna naklonjen, zi kar se je g. zupan zahvalil.-
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Obiinski svet ObEine Raie-F ram sprejme Odlok o proraiunu Obiine Raie-Fram za leto

SKLEP 5t. 16:

2019.

7. toika
Obrovnovo in sprejem

Letnega progromo Sporta Obiine Roie-From zd leto ZOlg

Gradivo je pripravila obdinska uprava, kratko ustno obrazloZitev je podal g. Zupan.



K razpravi se ni priglasil nihde.

st6 vi >ZA<< l6 sotnih svetnikov e bil

OPOMBA: Celoten sklep se objavi v MIJV.

8. totka
Obrovnovo in sprejem Sklepo o doloiitvi cen progromov jovnih vrtcev

no obmoEju obEine Roie-From

Gradivo je v obseznejsi obliki (na predlog zavodov oS Rade in oS Fram) pripravila obdinska
uprava, stmjeno ustno obrazloZitev je podala ga. Simona Antolid.

et

Na podlagi dolodb Zakona o organizaciji in financiranju vzgoje in izobraZevanja ter
Zakona o vrtcih lokalna skupnost kot ustanovitelj ica zavoda, ki izvaja vzgojo in varstvo
predsolskih otrok, zagotavlja tudi sredstva za kritje razlike med ceno programov in pladilom
starsev - sredstva za plade in prejemke ter davke in prispevke za zaposlene v vrtcih in za
materialne stroske ter prehrano otrok (v skladu z zakonodajo ter normativi in standardi),
hkrati pa na predlog zavodov, ki izvajajo pred5olsko vzgojo, doloda ceno programov.

obdinski svet obdine Rade-Fram je (doslej veljavne) cene programov predsolske vzgoje v
naiih javnih vrtcih nazadnje pot{eval na 21. redni seji (5. 9. 2017). Dolodila sedaj velja-vnih
sklepov se uporabljajo od 1.9.2017. odtlej seje marsikaj spremenilo; predvsem so si zvisali
stroski dela (napredovanja v vi5je pladne razrede zaposlenih) kot posledica zakonskih
sprememb. Stroiki dela v strukturi vseh stroskov delovanja vrtcev predstavljajo najvisji, tj.
nekaj preko 80 % delei,.

Na osnovi znanih dejstev, ki na stroske predsolske vzgoje ze udinkujejo ali bodo pridela
udinkovati tekom leta 2019, je dvig veljavnih cen v na5i obdini, kjer so cene v primerjavi z
drugimi obdinami vselej med najniZjimi, nujen, saj bi v nasprotnem primeru resno ogiozili
likvidnost v obeh zavodih, v sklopu katerih delujeta 9-oddeldna enota vrtca v Radah ln 7-
oddeldna enota wtca v Framu.
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SKLEP 5t. 17:
oblinski svet obiine Raie-Fram sprejme Letni program 5porta obiine Raie-Fram za
leto 2019.

Zakon o Sportu (Uradni list RS, 5t. 29117)v 13. dlenu dolod4 da se izvajanje nacionalnega
programa Sporta na podrodju lokalnih skupnosti dolodi z letnim programom iporta za
posamezno leto.

Letni program Sporta doloda programe, ki se sofinancirajo izjavnih sredstev, obseg in
wsto dejavnosti, potrebnih za njihovo uresnidevanje ter obseg sredstev, ki se zagotovijo v
proradrmu obdine.

Za izt ajanje letnega programa Sportaje Obdinski svet Obdine Rade-Fram sprejel Pravilnik
o sofinanciranju Sporta v obdini Rade-Fram (MUV, St. 5/2017 -UpB), ki vsebuje podrobna
merila za izbiro Sportnih programov. Izvajalci letnega programa Sporta se izberejo na podlagi
javnega razpisa.

Skladno z veljavno zakonodajo je obiinska uprava pripravila predlog Letnega programa
sporta obdine Rade-Fram za leto 2019. osnovna visina sredstev je skladna z visino odloka o
proradunu za leto 2019.



Upo5tevajod izradune zavodov s l. 3. 2019 predlagamo enoten lO-odstoten dvig cen v vseh
oddelkih, kot sledi:

Z ozirom na dejstvo, da so star5i iz naie obdine po odlodbah CSD v povpredju uvr5deni
med 4. in 5. pladilni razred (zavezani za pladilo v povpredju cca33 Yo cene programa), bi torej
starSi za njihove otroke v:
- I. starostnih skupinah v povpredju z oskrbninami po novem (upo5tevajod l0 % boniteto)
prispevali blizu 139 EUR, zdaj nekaj nad 126 EUR; razlika/zvilanle zna5a nekaj pod l3 EUR;

- kombiniranih skupinah: po novem nekaj nad I l6 EUR, zdaj slabih 106 EUR; razlika znaia
nekaj nad l0 EUR;

- Il. starostnih skupinah: po novem blizu 109 EUR, zdai 99 EUR; razlika znaia blizu l0 EUR.

Ostala razlika do polne cene bi bremenila obdinski proradun (Ze upoStevano v proradunu).

Po vzoru vse ved ostalih vrtcev paje bilo predlagano poenotenje cen posameznih obrokov
prehmne (zajtrk, malica, kosilo) v vseh programih, ki jih na5i enoti wce izvajata (oddelki I.,
kombiniranih in II. starostnih skupin) in sicer tako, da bi cena zajtrka zna5ala 0,50 EUR, cena
kosila 1,10 EUR, popoldanske malice pa 0,40 EUR (skupaj 2,00 EUR/dan). StroSek prehrane
je sicer del cene programa, a gaje potrebno ovrednotiti zaradi obraduna odbitka v dasu
odsotnosti ali kraj5e prisotnosti otrok.

V razpravi je ga. Ema Cebe povedala, da so bili o problematiki sedanjih prenizkih cen v
na5ih vrtcih predhodno seznanjeni dlan in dlanice Odbora za druZbene dejavnosti (ODD) na
svoji I . redni seji, dne 22. I . 2019. Z ozirom na podano obrazloZitev je ODD zavzel staliSde,
da, deprav podraZiwe niso priljubtjene in smo sejim na podrodju otro5kega varstva dolgo
izogibali, zaradi sedanje neizbeZnosti dviga cen v vrtcih obdinskemu sveta predlaga potrditev
predloga.

G. Slavomir Le5nik seje pozanimal, zakaj so cene za enoti vrtca Fram in Rade za vse
oddelke nekoliko razli(ne.

Pojasnjeno je bilo, da je predlog cen enoten za oba zavoda, se pa res nekoliko raztikujeta
izraiuna in poslediina predloga teh cen v obeh zavodov, iemur botruje predvsem kadrovska
strukturq zaposlenih (mlajie delavke, ki ie niso oli 3e niso veliko napredovale, imajo niije
plaie od njihovih starejSih kolegic).
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Vrst€ oddelkoY
po starostnih

obdobjih
(skupaj enoti

vrtcev Raie in
Fram)

Sedaj veljavne cene in
bonitete (od 1.9.2017)
(sklep - 2 l. redna seja

os, s. 9. 2017)

B
Novo izralunane cene

(podlaga: letni planski
podotki OS Raie in

OS Fram; povpreije)

C
Predlagane nove cene
in bonitete programov

predSolsk€ vzgoje y
enotah vrtcer pri

OS RaIe in OS Fram,
l0 9/o zviSanj€
- od l. 3. 2019

Index
(2 1)

Index
(3:l)

2 j

[. starostno
obdobje

425,00 EUR
(boniteta za nase obcane: l0 70,

tj. 382,50 EUR)

461,87 EUR 467,50 EUR
(bonit. za naSe obaane: l0 7o, tj

420,75 EUR)

109,38 I 10,00

komb. oddelki 320,00 EUR 373,03 EUR 352,00 EUR 116,57 I 10,00
Il. star. obd. 300,00 EUR 330,37 EUR 330,00 EUR 110,12 il0,00

SKLEP 5t. 18:
Obiinski svet Obiine Raie-Fram sprejme Sklep o doloiitvi cen programov javnih vrtcev
na obmoi u obiine Raie-Fram.

s 15 vi >>ZA< l6 sotnih svetnikov e bil

J



OPOMBA: Celoten sHep se objavi v MUV.

9. to;ka
Obrovnovo in sprejem sprememb in dopolnitev Sklepo o delni pownitvi

strolkov volilne kompanje zo lokolne volitve v obiini RoEe-From

Gradivo je pripravila obdinska uprava, ustno obrazloZitev je podala ga. Zoica Zajc Kvas.

S strani Ministrstva zajavno upravo - sluZba za transparentnost, integriteto in politidni
sistem je Obdinska uprava Obdine Rade-Fram 18. 12. 2018 prejela poziv za uskladitev
obdinskih predpisov z zakonodajo, in sicer v zvezi z delfim povradilom stro5kov za
organizatorje volilne kampanje.

Iz predmetnega p oziva izhaja, da morajo organizatorji volilne kampanje zaradi
zagotavljanja transparentnosti, zakonitosti izvedbe in udinkovitosti nadzora volilne kampanje
najpozneje v l5 dneh po zaprtju posebnega transakcijskega raduna pripraviti porodilo o
financiranju volilne kampanje in ga predloZiti Agenciji Republike Slovenije za j avnopravne
evidence in storitve in sicer izkljudno preko spletnega portala AJPES. Navedena zakonska
ureditev velja od 9.2.2015 dalje.

Na podlagi navedenegaje Obdinska uprava Obdine Rade-Fram, skladno s prejetim
pozivom, pripravila spremembe in dopolnitve Sklepa o delni povrnitvi stroSkov volilne
kampanje za lokalne volitve v obdini Rade-Fram in slednjega uskladila z navedeno zakonsko
ureditvijo, veljavno od 9. 2.2015 datje.

s16 lasovi >ZA< l6 risotnih svetnikov e bit et

10. todko
Imenovonje uredni5kego odboro Novic Obiine Roie-From in

doloditev viSine honororjo alonom uredniikego odboro

Gradivo je pripravila obdinska uprava, ustno obrazloZitev je podal g. Zupan.

Obdinski svet Obdine Rade-Fram je na 25. redni seji (12. I 1. 2001) sprejel Odlok o javnem
glasilu Obdine Rade-Fram. Odlok med drugim doloda, da obdina praviloma trimesedno izdaja
glasilo >Novice Obdine Rade-Fram<, v katerem obdane informira predvsem o vseh
aktualnostih v zvezi z delovailem organov obdine, javnih zavodov, dru5tev in drugih
organizacij, ki opravljajo naloge vjavnem interesu. Glasilo izhaja v 2.800 izvodih inje za vsa
gospodinjstva v obdini brezpladno. Novice Obdine Ra6e-Fram izhajajo od septembra 1998. V
minulih dobrih 20 letih je bilo izdanih 80 Stevilk, 4 vsako leto (marca, junija, septembra in
decembra).

8

SKLEP 5t. 19:
Obiinski svet Obiine Raie-Fram sprejme spremembe in dopolnitve Sklepa o delni

rnitvi stro5kov volilne kam e za lokalne volitve v obiini Raie-Fram.

OPOMBA: Celoten sklep se objavi v MUV.



Glasilo formalno ureja uredniSki odbor, ki je - skladno z odlokom - Stiridlanski in ga
sestavljajo odgovomi urednik in trije dlani uredniStva. Njihov mandat je vezan na mandat
obdinskega sveta.

Z ozirom na to, da so bile novembra letos lokalne volitve in da so bili potrjeni mandati novim
dlanom Obdinskega sveta Obdine Rade-Fram, je potrebno na novo imenovati tudi Uredni5ki
odbor Novic Obdine Rade-Fram, ki ga na predlog Zupana imenuje obdinski svet.

Predlagano je bilo imenovanje UredniSkega odbora Novic Obdine Rade-Fram v naslednji
sestavi: Simona Antolid - odgovoma urednica, mag. Zorica Zajc Kvas, Simona Napast in
JoZe Bobovnik - dlani (prvo-, tretje- in detrtoimenovani dlani so bili dlani uredniStva Ze v
prej5njem mandatu, na Zeljo dosedanje dlanice ge. Nataie Jambrovid Marin pa se slednja
nadomesti z drugo dlanico).

V razpravi je bilo izpostavljeno, da na5a obdina izdaja kakovostno glasilo, ki gotovo pomeni
velik dodaten delovni zalogaj, zaradi desarje g. Miran Predikaka za tlane uredni5kega
odbora predlagal viSji honorar.

Ga. Zorica Zajc Kvas je povedala, da pozna dejansko razporeditev delovnih obvez pri
pripravi glasila. Dokler glavnino vseh potrebnih del oprwi urednica, se ji viiina predlagane
nagrade za ilane uredniStva zdi primerna.

Glede na to informacijo je ga. Romana Fi5er predlagala, da se torej odgovomo urednico
nagradi z vi3jim honorarjem v primerjavi z ostalimi dlani uredniSkega odbora.

G. iupan je pojasnil, da temu je tako (avtorska pogodba).

st6 lasovi >ZA< l6 tnih svetnikov e bil

s16 asovi >ZA< 16 sotnih svetnikov e bil

11. toika
Obravnovo in sprejem

Investicijskego projekto zo dozidovo in rekonstrukcijo vrtco Roie

Gradivo sta pripravila E-zavod in obdinska uprava, obrazloZitev je podal g. Zupan.

et
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SKLEP 5t.20:
Obiinski svet Obiine Raie-Fram imenuje UredniSki odbor Novic Obiine Raie-Fram v
sestavi, kot no,e bilo redl

SKLEP 51.21:
Oblinski svet Obiine Raie-Fram doloii honorar za ilane UredniSkega odbora Novic
Obiine Raie-Framl vsakemu od 3 ilanov (ne velja za odgovorno urednico) za vsako
posamezno izdano Stevilko glasila pripada nagrada v viSini sejnine za ilane obiinskega
sveta.

V Odloku ojavnem glasilu Obdine Rade-Fram je navedeno rudi, da imajo dlani uredni3kega
odbora pravico do honorarja v viSini, ki ga dolodi obdinski svet.
Predlagano je bilo, da se trem dlanom/icam za vsako izdano Stevilko glasila odobri nagrada v
vi5ini sejnine za Elane obdinskega sveta (takaje bila, po sklepu OS, tudi praksa v prej5njem
mandatu). Odgovomi urednici, ki opravlja tudi vsa druga dela v zvezi z Novicami, se ta dela
pladajo po letni artorski pogodbi.

OPOMBA: Celoten sklep, ki je priloga tega izpisa, se objavi v MIIV.



V obdini Rade - Fram Ze kar nekaj dasa beleZimo trend porasta blokovne in individualne
stanovanjske gradnje, ki ga na eni strani poganja interes obdanov po novogradnjah, na drugi
strani pa zazidljiva stavbna zemljiSda na privladnih, lepih lokacijah na ravninskem obmodju.

Ne glede na dejstvo, da smo v zadnjem desetletju zgradili nova vrtca v Radah in Framu, se
je kmalu po zakljudenih investicijah ponovno pridela kazati prostorska stiska.Zev lel.;u 2014
se je v vrtcu Rade tako vzpostavil dodaten oddelek v skupnih prostorih vrtca ter v letu 2016 5e

dodaten vrtdevski oddelek v prostorih OS Rade. Trenutno enota vrtca v Radah zajema 9
oddelkov.

Potrebe po organiziranem predSolskem varstvu se vsako leto 5e povedujejo. To je tudi
razlog za pristop k investiciji >Dozidava in rekonstrukcija vrtca Rade(.

V sklopu nadrtovane investicije nameravamo aktualni stavbi vrtca Rade dograditi prostore
za tri oddelke, nakar bo vrtec Rade razpolagal skupno z desetimi oddelki.

Povedane potrebe (ved igralnic) botrujejo tudi potrebi po rekonstrukciji - raz5iritvi
obstdede kuhinje. Slednjo bomo rekonstruirali na nadin, da bo zadostila standardom in
minimalnim tehnidnim karakteristikam za izvajanje programa predSolske vzgoje.

Skupna vrednost investicije je ocenjena na 655.737,70 EUR (brez DDV). Obdina
lriametava za izvedbo investicije zagotovila sredstva iz naslednjih virov: sredstva iz proraduna
obdine Rade - Fram=563.316,70 EUR, sredstva iz naslova 23. dlena ZFO-1 =92.421,00 EUR.

Na prejinji seji je OS sprejel DIIP (Dokument identifikacije investicijskega projekta), sedaj je
predmet sprejema IP (lnvesticijski projekt).

s16 vi >>ZA< t6 sotnih svetnikov e bil et

12. toika
Rozno

SKLEP 5t.22:
Obdinski svet ObEine Rate-Fram sprejme Investicijski projekt za dozidavo in
rekonstrukcijo vrtca Raie ter poobla5ia Ltpana za sprejem morebitnih potrebnih
s rememb.

t0

e G. Alojz Sternad je, tudi v ludi trenutno medijsko izpostavljene afere z oporednim mesom,
kije bilo iz Poljske lazpedano po ved evropskih drZavah (tudi Slovenije ni povsem zaob5lo),
poudaril pomen kakovostne hrane za zdravje ljudi. Ob tem je izrazil zadovoljstvo sprido
sfiokovno potrjenega dejstva, daje meso, ki ga na trg poSiljajo iz klavnice KZ Rade, najvi5je
kakovosti. Ker temu je tako, je iluzomo pridakovati, da bi tak5no meso lahko bilo najcenejSe.

Zaradi veljavne zakonodaje in posledidnega sistemajavnega narodanja prehrane v zavodih
(OS, vrtci), ki stremi k izboru prehranskih produktov najcenejiih dobaviteljev, KZ Rade na
javnih razpisih ni konkurendna, saj v ospredju ni dim vi5ja kakovost, ampak dim niZja oz.
najniZja cena. Kljub prizadevanjem in vzomim rezultatom KZ Rade torej meso, ki je
dokazano visoke kakovosti in bi do potro5nikov (predSolskih otrok, udencev) lahko pri5lo po
najkrajii poti, pot v zavode najde le v manjSi meri, namesto tega pa na razpisih dominira
ponudnik mesa, kije lokacijsko precej oddaljen, a lahko kljub temu ponudi najniZjo ceno.
Prepridanje, da bi morali napeti vse sile v to, da bi na5li nadin, po katerem bi lahko v okviru
sedanje (kvaliteti nenaklonjene) zakonodaje na podrodju javnih narodil v domadem okolju,
predvsem v zavodih, dosegli dim vedji deleZ odkupa mesa in tudi vseh ostalih Zivil od



lokalnih proizvajalcev oz. ponudnikov (pri tem je kot primer dobre prakse navedel Dom
Danice Vogrinec Maribor). Izrazil je hvaleZnost g. Zupanu in celotni Obdini Rade-Fram, da se
v mejah mogodega aktivno zavzema za dosego tega cilja.

Razpravi na temo pomena kakovostne prehrane sta se pridruZila tudi g. Vitomir Bauman in
ga. Ema Cebe, pri demer je prvi povedal, daje po poljski aferi Ze mogode sliSati, da izven
javnega narodila ni mogode narod ati zgolj 20 %o livil, ga. Cebe pa se je zavzela za to, da se do
tedaj, ko se zavodoma OS Rade in OS Fram iztedejo obveznosti iz naslova zadnj ega j avnega
narodila prehrane (pogodbe so bile sklenjene za obdobje 3 let in se iztetejo leta 2020), dobro
preudijo vse moZnosti in se glede na to, da Zivimo na podeZelju, kjer imamo zaledje z vsemi
prehranskimi produkti, izvedejo razgovori z zayodi in kmeti, potencialnimi ponudniki mesa,
mleka, zelenjave ipd., s ciljem dogovora, kako se odzvati na bododijavni razpis.

o G. Duian Purgerje spomnil na to, da bi morala dez dve leti vsa gospodinjstva, ki dotlej ne
bodo prikljudena najavno kanalizacijo, imeti individualno malo distilno napravo. y zvezi s
tem gaje zarimalo, kdo bo na terenu ugotavljal, ali bo temu res tako.

G. iupan je dejal, daje enl<rat rok za to ie bil prestavljen in da dvomi, da bo sedanji rok,
ki glasi na leto 202l, realno uresniiljiv; bolj verjetno je, da bo znova prislo do iasovnega
zamika, najbri v leti 2024/25. Tudi v obiini Raie-Fram v letu 2021 ie ne bomo imeli
uporabnega dovoljenja za bodoio iistilno napravo. Zdaj problematiko reiujemo s irpanjem
greznic, katerih vsebina gre na iistilno napravo. Tudi v bodoie pa bomo obianom, Zivetih na
obmoijih, kjer ni bilo oz. ne bo mogoie zagotoviti prikljuii\e na javno kanalizacijsko
omreZje, pomagali s subvencijami pri nakupu malih iistilnih napray, tam, kjer paje
javnega kanalizacijskega omreija ie predvidena, po bomo te investicije kontinuirano
nadaljevali in udejanjalt v skladu s planom.

. Ga. Romana Fi5er je izrazila zadovoljstvo sprido informacije g. Zupana, da bo v Framu
delovala poslovalnica PoSte Slovenije in da si obdina 5e naprej prizade va za molnost
vzpostavitve lekamiske podruznice v Framu, za kar obstajajo tako prostor kot potrebe obdine
ter interes zavoda Mariborske lekame.

v nadaljevanju s e 1e zavzela za pridobitev kontaktnih podatkov ostalih dlanic in dlanov
obdinskega sveta ter za medsebojno izmenjavo teh podatkov med vsemi svetniki lcNni, zakar
naj poskbi obdinska uprava.

Ga. zorica zalc Kvas je pri tem spomnila na nujnost spoitovanja varstva osebnih podatkov
(GDPR) in podaji soglasja vseh, da se to lahko stori.

s16 vi >ZA< 16 otnih svetnikov e bil et

Sejaje bila zaUjuiena ob 19.30 uri

Zapisala: Simona ANTO LIe ZupaN oBerNE RACE-FRAM
Branko LEDINEK

SKLEP 5t.23:
Vsi ilani in ilanice Obiinskega sveta Obiine Raie-f,'ram dajejo soglasje k predlogu za

rava.krbi obiinska uodatkov, za karVM nih kontaktnihavo medsebo

ll


